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Korshøjskolen, 29. juni 2020 
 
 
 
 
Høringssvar til Forslag til ny tildelingsmodel til folkeskolerne i Randers Kommune 
 
 
Korshøjskolens skolebestyrelse og MED-udvalg bakker op om den nye tildelingsmodel. Den fremstår mere 
gennemsigtig og retfærdig end den nuværende.  

På Korshøjskolen har vi altid oplevet, at vi ikke fik tildelt de midler, som vi socioøkonomisk havde behov for. 
Det har betydet, at vi i en årrække visiterede flere elever til segregeret specialundervisning, end vi havde 
økonomi til. Kun en engangssærbevilling fra forvaltningen muliggjorde at vi overhovedet havde mulighed 
for at afsætte ressourcer til inklusionsindsatser efterfølgende. Disse har i høj grad virket, men vi oplever 
fortsat, at vi har meget få midler til inklusionsindsatser i forhold til vores behov. Vi vurderer, at dette også 
har haft betydning for forældres fravalg af Korshøjskolen. Vi bakker op om, at skolernes socioøkonomiske 
profil opdateres hvert tredje år.  

Skolebestyrelsen lægger vægt på, økonomiske konsekvenser for skolerne på baggrund af en eventuel 
ændret socioøkonomisk profil varsles i meget god tid, så skolerne kan nå at indrette sit budget derefter.  

MED-udvalget udtrykker forundring over, hvor stor forskel der øjensynligt har været hidtil mellem 
skolernes tildeling i forhold til deres udgiftsniveau. Der ses positivt på, at den nye model forventeligt 
formindsker forskellen betragteligt.  

Vi kan imidlertid være bekymret for konsekvenserne for de skoler, der kan forvente en større reduktion af 
deres budget.  

På vegne af Korshøjskolens skolebestyrelse og MED-udvalg 

Skoleleder Jim Knudsen 
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